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Notatka z posiedzenia Komisji Sędziowskiej 

Biłgoraj, 11.12.2020 rok 

 

W przededniu Kursokonferencji Sędziowskiej, która odbyła się w Biłgoraju, w godzinach wieczornych odbyło 

się jedyne zebranie Komisji Sędziowskiej w roku 2020. 

Obecni na zebraniu byli: Zbigniew Ostrowski, Roman Wanot, Bogusław Mokranowski, Jacek Zawadzki, Jan Święcicki, 

Tadeusz Niemiec, Jacek Góralski. Razem obecnych było 7 członków KS. Zebranie prowadził Przewodniczący KS 

Zbigniew Ostrowski.  

Komisja na wstępie przyjęła rezygnację Tadeusza Niewińskiego z członka KS. Na jego miejsce dokooptowała do 

swojego składu Henryka Lebiedowicza. 

Następnie Przewodniczący poinformował zebranych o stanie obecnym dotyczącym opłaconych licencji przez sędziów 

na rok 2020. Ogółem licencje opłaciło 83 osoby. Jest to duża liczba sędziów w stosunku do liczby imprez centralnych, 

które odbywają się w roku kalendarzowym. Zebrani podtrzymali stanowisko, że każdy z sędziów, którzy opłacili licencję 

oraz zostali zarekomendowani przez macierzyste okręgowe Komisje Sędziowskie, co najmniej raz w roku powinni 

sędziować w zawodach centralnych.  

Przewodniczący dokonał oceny imprez centralnych w 2020 roku. Stwierdził, że poziom sędziowania jest na wysokim 

poziomie. Zdarzają się oczywiści błędy, ale nie są one zbyt częste. Błędy sędziowskie wynikają w przeważającej 

większości ze zmęczenia sędziów. Wielokrotnie zawody przedłużają się do późnych godzin wieczornych, a grupy 

startowe są zbyt liczne (niejednokrotnie 15-18 osobowe). 

W sprawach rożnych dyskutowano między innymi o: 

1. Zebrani skonsultowali się w sprawie uaktualnienia bazy sędziów (weryfikacja klas sędziowskich). Zobowiązano Jacka 

Zawadzkiego do naniesienia zmian w bazie sędziów. Od stycznia 2021 nowa baza oraz wystawianie licencji ma być 

prowadzona właśnie przez Jacka Zawadzkiego poprzez aplikację internetową SORGA. 

2. Dyskutowano o wykonaniu emblematów sędziowskich na oficjalne stroje sędziowskie, tak jak to bywało w ubiegłych 

latach. W związku ze zmianą loga PZPC oraz faktem wyczerpania się zapasów emblematów zdecydowano o 

sporządzeniu projektów kilku wzorów i przesłaniu ich do akceptacji zarządowi PZPC.  

3. Przyjęto listy Sędziów Głównych oraz członków Jury na rok 2021. 

4. Ze względu na panującą pandemię Covid 19 ustalono, że obsady sędziowskie będą ustalane przez Komisję 

telefonicznie i drogą mailową tak jak to było w tym roku. A obsady będą ukazywać się na stronie PZPC. 

5. Wstępnie dyskutowano o wyborach do nowej Komisji Sędziowskiej. Wybory muszą odbyć się przed Walnym 

Sprawozdawczo-Wyborczym Zebraniu PZPC. Prawdopodobny termin to wiosna 2021, być może przed MP Kobiet i 

Mężczyzn. Ostateczny termin zostanie zatwierdzony przez Zarząd PZPC. 

 

Jednocześnie informujemy wszystkich sędziów, którzy chcą pozyskać licencje na rok 2021 , że należy 

zrobić to osobiście poprzez stronę internetową PZPC i aplikację SORGA. Po uprzednim podpisaniu i 

wydrukowaniu zgody na przetwarzanie danych osobowych wypełnia się kwestionariusz, który uaktualnia dane 

osobowe (dres email, adres zamieszkania, nr telefonu, itp.). Czynność ta ma na celu uaktualnianie danych 

dotyczących sędziów. W celu zalogowania się w systemie należy skontaktować się z Jackiem Zawadzkim, z 

którym zostanie uzgodniony login i hasło do sytemu. Hasło będzie jednorazowe i należy je zmienić przy 

pierwszym logowaniu. W ten sposób tylko zainteresowana osoba oraz administrator będą mieli dostęp do 

danych osobowych sędziego. 


